

Poésie/Poetry

English <> French Poetry Exchange

To meet near Argentat, Tulle, or between them, at La Roche-Canillac

We hope to form a group for all those who enjoy poetry, whether in English or French. The idea is to meet together to share our love of individual poems (or short extracts) with the rest of the group.

Thus we may help each other to understand the words of great poems, their suitability and their deeper meaning.

In this way we may expand our knowledge of literature, language and each other: as perhaps we may sometimes write, or share our own poetry.

Naturally, a basic knowledge of both languages will be helpful.

If you are interested in joining such a group, please contact Kevan, by telephone: 0555 208711, or email: dancingyeti@gmail.com

FIRST MEETING: on Sunday, 15th September at 4pm, at the house of Peter and Annie Franklin - 3 place de la Fontaine, LA ROCHE-CANILLAC (opposite the old épicerie). Please contact us if you'd like to attend, so we may know the numbers, and give you more information.

Poésie française <> anglaise

Rendez-vous à Argentat, Tulle, ou entre les deux, à La Roche-Canillac

Nous souhaiterions former un groupe d'amoureux de la poésie qu'elle soit française ou anglaise.

L'idée serait de se rencontrer pour proposer aux autres de découvrir un poème en particulier (ou un extrait), et ainsi de nous aider à comprendre les mots des grands poèmes, leur sens, qu'il soit simple ou complexe.

Chaque participant amènera les œuvres qui lui tiennent à cœur dans sa langue maternelle.. Il est évident qu'une pratique élémentaire de l'autre langue est nécessaire.

Ces rencontres devraient nous permettre de nous enrichir en matière de littérature et de langage, et de mieux nous connaître. Nous pourrions envisager aussi de partager nos propres poèmes.

Si un tel groupe vous intéresse, contactez Kevan : 05 55 20 87 11 ou dancingyeti@gmail.com

PREMIÈRE RÉUNION DU GROUPE: dimanche 15 septembre à 16h, chez Peter et Annie Franklin - 3 place de la Fontaine (en face de l'ancienne épicerie) à LA ROCHE-CANILLAC. Merci de prendre contact avec nous pour nous prévenir de votre présence, nous aurons ainsi une idée du nombre de participants et nous pourrions vous donner davantage d'informations.

Rimbaud, Shakespeare, Prévert, Keats, Ronsard, Blake, Mallarmé, Owen, Apollinaire, Donne, Eluard, Eliot, Hugo, Byron, Char, Burns, Reverdy, Herbert, Perse, Pope, Claudel, Tennyson, Baudelaire, Ginsberg, Verlaine, etc. etc.